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B.3 Raadsvoorstel inzake Economische visie 2025-2040 
 
1. Het USAG-terrein wordt genoemd als bedrijventerrein, maar is al enige tijd 

niet meer in gebruik. Het terrein is tijdelijk in gebruik geweest als 
noodopvang. Helaas is dit destijds niet verlengd. Kan het college aangeven 
wat de stand van zaken is van het USAG-terrein en de ontwikkelingen op die 
plek? 

2. Bij 3.8 Conclusie Beekdaelen in beweging, wordt benoemd dat er een 
mismatch is op de arbeidsmarkt. Hoe gaat de gemeente er concreet voor 
zorgen dat de mismatch op de arbeidsmarkt zoveel mogelijk in balans gaat 
komen?  

3. Bedrijven in Beekdaelen zullen moeten inspelen op de circulaire transitie. Hoe 
gaan we dit vanuit Beekdaelen activeren/ stimuleren?  

4. Wat is het beleid van de gemeente met betrekking tot de kwalitatieve 
invulling van de bedrijventerreinen? Neem bijvoorbeeld het nog in te richten 
bedrijventerrein de Rode Beek. Dit ligt op een prominente plek tussen de 
N274 en N300. Hoe bereikt de gemeente dat de invulling van dit terrein op 
een kwalitatief hoogwaardige manier gebeurt?  

5. Hoe ziet Beekdaelen de kwalitatieve uitbreiding van bedrijventerrein de 
Horsel voor zich?  

6. Hoe zijn de ontwikkelingen op de bedrijventerreinen in de regio eigenlijk? 
Zijn we niet onderling aan het concurreren?  

7. Hoe gaat Beekdaelen om met de impact van vergrijzing en de groeiende 
vraag naar zorg en voorzieningen?  

 


